
Komisia pre kultúru Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava - Staré Mesto 
záznam 7/2012, z 30.7.2012,17.30 h, Centrum hudby, Zichyho palác, Ventúrska 9 

Prítomní členovia komisie: MUDr. Halka Ležovičová, PaedDr. Barbora Oráčová, PhD., 
Doc. Mgr. mi. Štefan Bučko, PhDr. Štefan Holčík, Soňa Párnická, Mgr. Miroslava 
Babčanová 

Pozvaní hostia: Ing. Ernest Huska, vedúci oddelenia Kultúry 

Júlové zasadnutie Komisie pre kultúru Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava
Staré Mesto, otvorila predsedníčka komisie MUDr. Halka Ležovičová a privítala vedúceho 
oddelenia kultúry Ing. Ernesta Husku. Vysvetlila prítomným, že pokladala za dôležité zvolať 
letné zasadnutie s jedným bodom programu, z dôvodu realizácie činnosti vo výstavnom 
priestore, už v septembri 2012. 

Progrrun: 

l. Výstavný priestor na Františkánskom námestí Č. 7 

2. Rôzne 

1. Výstavný priestor na Františkánskom námestí Č. 7 
La) 
Predsedníčka Komisie pre kultúru MUDr. Halka Ležovičová otvorila diskusiu k činnosti vo 
výstavnom priestore na Františkánskom námestí 7. 

Poslanec Doc. Mgr. art. Štefan Bučko informoval prítomných o svojom jednaní s historičkou 
umenia pani Piatrovou, ktorú požiadal o odborný názor smerovania tohto výstavného 
priestoru. Navrhla spoluprácu s Vysokou školou výtvarných umení a Školou umeleckého 
priemyslu. Nepozdával sa jej návrh fungovania galérie systémom stredná miestnosť stála 
expozícia, obmieňanie v krajných. Navrhovala ponúknuť k stálej expozícii krajml miestnosť 
a v susediacich realizovať ostatnú činnosť. Mesačná periodicita sa jej zdá prehnaná, navrhuje 
10 výstav do roka. Dôležitým momentom bude priestor k možnosti vytvorenia upútavky na 
výstavy a je ochotná spolupracovať pri realizácii tohto návrhu. 

Poslánkyňa Soňa Párnická vyjadrila nespokojnosť s kvetinovou výzdobou dvora na 
Františkánskom námestí č.7, navrhuje jej posilnenie. 

Poslankyňa Mgr. Miroslava Babčanová pripomenula, že Jej najväčšia výhrada 
k predchádzajúcemu projektu bola úzka zruneranosť na motív Bratislavy a nevie si predstaviť 
realizácie niekoľko výstav s touto jednou tematikou. 

Predsed~íčka Komisie pre kultúru MUDr. Halka Ležovičová navrhla vrátiť sa k modelu 
fungovania všetkých troch miestností v správe mestskej časti Bratislava Staré-Mesto, tak ako 
to bolo do roku 2011. Náklady na strážnu službu cca 200€ mesačne, by platila mestská časť 
Bratislava Staré- Mesto a všetko ostatné vystavovateľ i s realizáciou inštalácie vystavovaných 
diel. 
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Poslankyňa Soňa Pámická vyslovila názor, že nevidí problém realizácie platby za priestor zo 
strany vystavovateľa. 

Komisia pre kultúru Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 
žiada, aby sa činnosť výstavného priestoru "Galéria F7" obnovila v zmysle pôvodnej 
činnosti a koncepcie pred ukončením v roku 2011. , 

Hlasovali: 6 
hlasovanie za: 6 

1.b) 

UZNESENIE 40/2012 

proti: O zdržal sa:O 

Predsedníčka Komisie pre kultúru otvorila otázku konkrétnej realizácie tejto činnosti zo 
strany mestskej časti Bratislava-Staré Mesto a oslovila vedúceho oddelenie kultúry o návrh 
riešenia. 

Ing. Ernest Huska vysvetlil, že z organizačnej štruktúry starostlivosť o tento priestor pripadá 
Centru divadla, literatúry a vzdelávania, Školská 14. 

Komisia pre kultúru Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 
odporúča, aby sa o výstavný priestor "Galéria F7" prevádzkovo staralo Centrum 
divadla, literatúry a vzdelávania, Školská 14. 

Hlasovali: 6 
hlasovanie za: 6 

1.c) 

UZNESENIE 4112012 

proti: O zdržalsa:O 

Komisia pre kultúru Miestneho zastupitel'stva mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 
odporúča organizačné zabezpečenie výstavného priestoru "Galéria F7" zveriť 

oddeleniu k\lltúry. 

Hlasovali: 6 
hlasovanie za: 6 

1.d) 

UZNESENIE 42/2012 

proti: O zdržalsa:O 

Komisia pre kultúru Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 
odporúča konzultovat' odborné a metodické vedenie výstavného priestoru "Galérie F7" 
s galerijnou radou, ktorá bude subkomisiou Komisie pre kultúru. Členov galerijnej rady 
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bude menovat' Komisia pre kultúru na dobu neurčitú. Členstvo v galerijnej rade bude 
čestné, bez nároku na honorár. 

Hlasovali: 6 
/zlasovanie za: 6 

1.e) 

UZNESENIE 43/2012 

proti: O zdržalsa:O 

Predsedníčka Komisie pre kultúru vyslovila obavy z odovzdania priestorov Galérie Faica 
mestskej časti Bratislava-Staré Mesto, nakoľko v lete sa realizuje výstava po ukončení 
zmluvy s AICA a nie je právne vymožiteľné požadovať prípadné opravy a zmeny, ktoré 
AICA v priebehu činnosti vykonala. 

Komisia pre kultúru Miestneho zastupitel'stva mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 
žiada prednostu, aby zabezpečil prevzatie priestorov Galérie F7 dňa 25. 8. 2012 od 
Slovenskej sekcie medzinárodnej asociácie kritikov AICA. 

Hlasovali: 6 
/zlasovanie za: 6 

2. Rôzne 

2. a) 

UZNESENIE 44/2012 

proti: O zdržalsa:O 

Predsedníčka Komisie pre kultúru MUDr. Halka Ležovičová predniesla problém, ktorý zistila 
informáciou od staromešťanky pri prihlasovaní na niektoré pohybové kurzy v Centre divadla, 
literatúry a vzdelávania. Zistila, že sa neuplatňuje systém uprednostňovania zápisu 
staromešťanov pred obyvateľmi iných mestských častí. 

KOlllisia pre kultúru Miestneho zastupitel'stva mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 
žiada oddelenie kultúry vypracovať systém uprednostňovania staromešt'anov pri 
prihlasovaní do pohybových a odborných kurzov, organizovaných kultúrnymi 
zariadeniam~ v správe mestskej časti Bratislava-Staré Mesto. 

UZNESENIE 45/2012 

masovali: 6 , 

hlasovanie za: 6 proti: O zdržal sa:O 

2. b) 
Vedúci oddelenia kultúry pán Ing. Ernest Huska predložil členom Komisie pre kultúru list 
pána Ing. arch. Igora Thurzu . Obsahom listu je zámer vyhotoviť a umiestniť repliku 
slovanskej stavby na Vydrici, náleziska najväčšej dokumentovanej zrubovej stavby na 
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Slovensku. List bol adresovaný primátorovi Hlavného mesta SR, postúpený pani starostke 
mestskej časti Bratislava-Staré Mesto a na vedomie ho dostali minister kultúry SR, hlavný 
architekt Bratislavy, prezident Spolku architektov Slovenska a predseda Matice slovenskej. 

Komisia pre kultúru Miestneho zastupiteI'stva mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 
berie na vedomie list Ing. arch. Igora Thurzu adresovaného primátorovi Hlavného 
mesta Bratislava, uásledne postúpeného pani starostke mestskej časti Bratislava-Staré , 
Mesto. 

Predsedníčka Komisie pre kultúru MUDr. Halka Ležovičová poďakovala prítomným za účasť 
na júlovom zasadnutí. 

MUDr. Halka Ležovičová 
predsednička Komisie pre kultúru I 

fi ~Q1e0fi 
Zapisovateľka: Mgr. Beata Tarjányiová 
V Bratislave 30. júla 2012 

Ukončenie: o 20.00 hod. 

Rozdeľovník: 

PhDr. Tatiana Rosová, starostka 
Ing. Ján Krta, zástupca starostky 
MUDr. Peter Osuský, zástupca starostky 
Mgr. Sven Šovčík, prednosta miestneho úradu 
Ing. Oliver Paradeiser, miestny kontrolór 
Ing. Ernest Huska, vedúci oddelenia kultúry 
Ing. Paulína Schmidtová, referát organizačný 
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